

《单词百科:self-determined是什么意思?self-determined怎么发音?self-determined的解释和用法》

英语单词self-determined是什么意思?self-determined怎么读?self-determined怎么发音?简答网为您整理了self-determined的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



self-determined怎么读

self-determined的读音:[, selfd ɪ 't ɜ :m ɪ nd]

self-determined的意思

1、adj.依据自决的;

self-determined的相关词组

1、employee self service 员工自助服务;

- 2、inner self 内在自我;
- 3、be determined to do 决心做...;
- 4、to be determined 下决心;
- 5、self confident [体]自信的;
- 6、self help 自助救助;
- 7、self improvement 自我完善 ; 自我改进;
- 8、Self Defence 自卫;
- 9、self control 自制, 自我控制;
- 10、self aligning 自动对准[找平];
- 11、self adjusting 自动蝶的, 自蝶的;
- 12、self adapting 自适应;
- 13、self actualization 自我实现 ; 自我现实化;
- 14、self absorbed 专顾自己的;
- 15、self closing 自动关闭;
- 16、self acting [机] 自动的;
- 17、self acting valve 自动阀;
- 18、self sharpening 自行刃磨;
- 19、self sharpening bit 自磨式钻头;
- 20、self massage [医]自我按摩;

self-determined的双语例句

- 1、Duroy determined to avenge himself by attempting to seduce Mme . Forestier.
杜洛瓦为了报复,下决心要勾引他的妻子.

2、 But when it comes to controlling budget deficits, the commission is determined to assert itself.

可是说到控制预算赤字, 欧盟委员会坚决要自己维持.

3、 She put her hand to her forehead and sighed deeply, determined to get ahold of herself.

她一手扶住额头,深深叹了口气, 决心让自己冷静下来.

4、 The man is a fanatic who is determined to wipe out any opposition to the way he conducts himself.

这人是个狂热分子, 决意扫除任何反对其行事作风的声音。

5、 He determined not to unite himself so closely to Christ but that he could draw away.

于是,犹太决定同基督只保持不即不离的关系,以便随时退出.

6、 He was determined to reinvent himself as a poet and writer.

他下决心把自己重塑成一个诗人兼作家。

7、 She the Golden Age of Alexander's world empire and was determined to do even better herself.

她一壁追怀着亚历山年夜帝国的黄金期间,一壁决定自己做得更杰出.

8、 She the Golden Age of 2 Alexander's empire and was determined to do even better herself.

她一面追怀着亚历山大帝国的黄金时期,一面决意自己做得更出色.

9、 GLEN JOHNSON is determined to knuckle down and prove himself to Jose Mourinho.

约翰逊一直虚心努力,为了向到穆帅证实自己的能力.

10、 And today as the appreciation of a Primal Cause becomes the spiritual instinct asserts itself determinedly.

今天,幸亏远古成因已日渐清晰化,精神本能已能果断的宣称自己的地位了.

11、He prided himself on always doing the thing he had determined to do.

他决定了的事情就要做到,他常以此自鸣得意.

12、Determined, the blonde turned and headed for the swamps, set on catching herself an alligator.

女郎咬咬牙,转身向沼泽地走去,准备亲手抓只鳄鱼.

13、Man was determined to civilise himself and his brothers, even if heads had to roll!

人下决心使自己和他的兄弟们文明起来,即便那意味着人头落地!

14、Moreover, the scope of the EIS is simply determined by the scope of the proposal itself.

再者,“环境影响报告书”的范围仅仅取决于提案本身的范围.

15、Determined to be myself, move forward, free of shame and worldly labels, I can now call myself a "marathon winner".

我下定决心做我自己、勇往直前、丢掉羞耻和世俗的标签,现在可以称自己为“马拉松冠军”了。

16、Learning restraint "The most important thing we learned is that self-control-the ability to regulate one's own emotions-involves a set of skills that can be taught, and learned," Mischel told journalism website Vox.com. "They're acquirable. Nothing is predetermined."

米歇尔在接受美国一家新闻网站的采访时说,“我们最重要的发现是关于自控——这个人们控制自我感情的能力,其实是可以被教导和学习的。这些都可在后天获得,没有什么命定的。”

以上是简答网为您整理的self-determined怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助的帮助。查看更多关于self-determined的用法、self-determined的释义、self-determined的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/self-determined>